## 獨立監督辦公室

邀請個別教育計畫 (IEP) 學生家長和所有洛杉磯聯合學區其它社區的成員前來向獨立監督員 David Rostetter博士提供意見

你們在你們孩子的特殊教育計畫中有良好的經歷嗎?

你們對你們孩子的特殊教育計 畫有關注嗎?

## 公眾聽證會

2017年5月24日<sup>,</sup>星期三 上午10:00 至 中午12:00 下午5:30 至 7:30



會議室 (Board Room) 333 S. Beaudry Ave. Los Angeles, CA 90017

書面意見可以送到: Office of the Independent Monitor Modified Consent Decree (修正贊同法令獨立監督辦公室) 333 S. Beaudry Avenue, 18th Floor Los Angeles, CA 90017

每個發言人都可以發言三分鐘加 上翻譯員,會提供點心,對其停 車費會給以報銷。 請使用位於1221 W. 3rd Street Visconti 公寓下面的洛杉磯聯合學區停車場 (從 Miramar Street進入)。

如果想知道更多資訊,請上網至 www.oimla.com,或者撥打 (213) 241-1797電話。

## OFFICE OF THE INDEPENDENT MONITOR

Parents of children with IEPs and all other members of the LAUSD community are invited to provide comments to **Dr. David Rostetter,** Independent Monitor

Have you had a good experience with your child's special education program?

Do you have concerns regarding your child's special education program?

## PUBLIC HEARINGS

Wednesday, May 24, 2017 10:00 a.m. to 12:00 p.m. 5:30 p.m. to 7:30 p.m.



Board Room 333 S. Beaudry Ave. Los Angeles, CA 90017

Written comments may be sent to:
Office of the Independent Monitor
Modified Consent Decree
333 S. Beaudry Avenue, 18th Floor
Los Angeles, CA 90017

Speakers will be provided three minutes. Interpreters, refreshments and parking validations will be provided. Please use the LAUSD visitor parking lot at the Visconti apartment building at 1221 W. 3rd Street (enter on Miramar Street).

For more information visit our website at www.oimla.com or call (213) 241-1797.

